
ZAPISNIK 
 
Sa sjednice 02/2022 Izvršnog odbora HKS-a održane 09. studenog 2022. god. u prostorijama HKS-a, 
Dom Sportova, Trg Krešimira Ćosića 11, Zagreb. 
Sjednica je započela u 17.00 sati. 
 
PRISUTNI: predsjednik gosp. Branko Kovačić, članovi gđa. Sonja Fable, gđa. Jasminka Pirš Petraković, 
gosp. Dražen Hrkač, gosp. Milan Horvat, gđa. Andrea Novak Djelmić, gđa. Dinka Kovačević, glavni 
tajnik gosp. Željko Valuh. 
Sa sjednice su se ispričali gđa. Petra Bikić i gosp. Ivan Kuna. 
 
Gosp. Kovačić pozdravio je prisutne i otvorio sjednicu.  
 
Predložen je slijedeći: 
 

DNEVNI RED 
 

1. Usvajanje Zapisnika s prve sjednice  IO-a 

2. Rasprava i usvajanje Poslovnika o radu IO-a 

3. Donošenje Odluke o zaduživanju HKS-a 

4. Rasprava i donošenje odluke o kalendaru natjecanja za 2023.god. 

5. Rasprava o financijskom planu za 2023.god. 

6. Izvješće glavnog tajnika o analizi poslovanja 2019-2022.god. 

7. Izvješće o tekućim aktivnostima u HKS-u 

8. Razno 

AD 1. 
Zapisnik sa prošle sjednice jednoglasno je usvojen. 
 
AD 2. 
Na prošloj sjednici raspravljalo se o prijedlogu Poslovnika o radu Izvršnog odbora HKS-a. 
Gđa. Kovačević dostavila je prijedlog izmjena i dopuna uz pojašnjenje te je isti proslijeđen svim 
članovima.  
Prijedlog je jednoglasno usvojen. 
 
AD 3. 
Gosp. Kovačić rekao je da je trenutno najveći problem HKS-a na koji način podmiriti dug prema FEI-u 
koji na dan 31.10.22. iznosi 37.452,55 CHF. 
Zatražena je ponuda od Erste banke u kojoj HKS ima poslovni račun te je dostavljena ponuda 
okvirnog kredita po transakcijskom računu u iznosu od 300.000,00 kn s rokom povrata do 12 mjeseci 
uz fiksnu kamatnu stopu od 4,50% godišnje. 
Gosp. Kovačić rekao je da je svrha kredita podmirenje duga prema FEI-u. 
Prijedlog o zaduživanju jednoglasno je usvojen te će se već sutra pristupiti potpisivanju zahtjeva. 
 
 



AD 4. 
Gosp. Valuh rekao je napravio je skupan prijedlog kalendara temeljem pristiglih prijava članica. 
U prijedlog kalendara upisano je još nekoliko natjecanja za daljinsko i dresurno jahanje.  
Gosp. Valuh rekao je da Balkanska konferencija idući tjedan ima sastanak na kojem će se odlučivati o 
organizatorima BP u 2023.god. te da će on sudjelovati na istome gdje će predložiti kandidaturu 
Hrvatske za BP u daljinskom jahanju. 
Gosp. Kovačić predlaže da se objavi kalendar prijavljenih natjecanja a do kraja 11. mjeseca biti će 
izrađen konačan kalendar. Sportski odbori u disciplinama gdje ima preklapanja datuma održavanja 
utakmica ili eventualno drugih problema, dužni su u koordinaciji sa predstavnikom discipline u IO-u 
isto i riješiti i dostaviti konačan prijedlog kalendara do kraja 11.mjeseca. Eventualno, zaista i 
opravdano nužne promjene u kalendaru za 2023.god. na temelju obrazloženja organizatora moći će 
se mijenjati samo odlukom IO HKS-a. 
Prijedlog je jednoglasno usvojen. 
Gosp. Bakoviću dostavit će se kalendar za objavu. 
 
 
AD 5. 
Gosp. Kovačić rekao je da do kraja godine treba donijeti Financijski plan za 2023.god.. 
Napomenuo je kako se financiranje HKS-a obavlja iz vlastitih prihoda, namjenskih sredstava HOO-a i 
sponzorskih sredstava. 
Sredstva HOO-a su isključivo namjenska i ne mogu se koristiti za ništa drugo. 
Od vlastitih prihoda tu su članarine klubova cca 210.000,00 kn, članarine od licenci jahača, službenog 
osoblja i konja cca 250.000,00 kn te ispiti za dozvole i licence cca 150.000,00 kn godišnje. 
Trenutno zaduženje je cca 500.000,00 kn. 
Prijedlog je da se u idućoj godini okvirni kredit i pozajmice podmire iz vlastitih prihoda. 
 
Što se tiče sponzorstava ista su u ovom trenu minimalna, HKS je u 2022.god. imao samo jednog 
sponzora i to JANAF. 
Gosp. Kovačić predlaže da svatko od članova IO-a prema svojim mogućnostima pokuša osigurati 
barem jednog sponzora. Sponzorska sredstva su jedina sredstva kojima se mogu financirati 
natjecanja. 
Svjestan je da je sad već pomalo kasno za te aktivnosti no traži da svatko pokuša na svoj način 
doprinijeti ovoj aktivnosti i to do kraja 11.mjeseca kako bi se na vrijeme mogao napraviti i financijski 
plan za 2023.god.. 
 
Gosp. Horvat rekao je da je financiranje ozbiljan i složen posao, u ovom trenu ne postoji nikakav plan 
i strategija po kojem bi se radilo. 
To je jedna od aktivnosti koja mora biti u planu rada za iduću godinu i kojom se treba ozbiljno 
pozabaviti. 
 
Rasprava je zaključena a na idućoj sjednici biti će raspravljen detaljan plan prihoda i rashoda za 
2023.god.. 
 
AD 6. 
Gosp. Valuh izradio je Financijsku analizu za period 31.12.2019.-09.11.2022.god. te je ista podijeljena 
svim prisutnima. 
Otvorena je rasprava. 
 
Gđa. Novak Djelmić postavila je pitanje što će se poduzeti s odgovornima za nastalo dugovanje. Novo 
vodstvo HKS-a obvezalo se svim članicama obrazložiti što je poduzeto. 
Treba donijeti odluku na koji način će se članicama dati obrazloženje. 
 



Gosp. Kovačić predložio je da zajedno s njime gosp. Horvat i gosp. Valuh obave razgovor s gosp. 
Preostom tadašnjim predsjednikom HKS-a radi tumačenja isplata. 
 
Nakon obavljenog razgovora od zakonskih predstavnika KK Batida i SKK SEM biti će zatraženo 
pismeno obrazloženje o primljenim uplatama. 
Gđa. Kovačević napravit će prijedlog dopisa. 
 
Članovi su donijeli jednoglasnu odluku da se dužnicima neće isplaćivati potpore. 
 
AD 7. 
Gosp. Kovačić obavijestio je prisutne da je u tijeku izrada Financijskog plana HOO-a za 2023.god. te 
da je obavljen razgovor s predstavnicima HOO-a. 
 
U HOO je poslan prijedlog izmjena i dopuna kriterija kategorizacije sportaša.  
 
U Labinu će se 19.-20.11.23.god. pod vodstvom trenerice HKS-a gđe. Kocsis održati edukacijsko 
praktična radionica za sve zainteresirane. 
 
Stegovna komisija HKS-a provela je disciplinski postupak protiv suca gosp. Mladena Brezića radi 
nesportskog i neprimjerenog ponašanja prema maloljetnom natjecatelju Bepi Mediću. 27.10.23.god. 
donijeta je odluka o zabrani vršenja sudačke funkcije na 6 mjeseci od dana dostave odluke. 
Gđa. Pirš Petraković napomenula je kako je protiv odluke Stegovne komisije dopušten priziv u roku 
od 30 dana od zaprimanja odluke. O prizivu odlučuje IO tako da još uvijek postoji mogućnost da će IO 
raspravljati o predmetu gosp. Brezića. 
 
AD 8. 
Gosp. Kovačić rekao je da je KK Osijek izrazio nezadovoljstvo dozvolom iz HKS-a za odvajanje kadeta 
sa Finala CC-a od ostalih kategorija. 
Smatra da se takve situacije ne smiju događati. Zadužuje se glavni tajnik gosp. Valuh da pismenim 
obrazloženjem prema KK Osijeku pojasni ovu situaciju. 
 
Gosp. Kovačić obavijestio je prisutne da je Zagrebački konjički savez dostavio zamolbu za otpisom 
potraživanja u iznosu od 7.500,00 kn koje se odnose na uplaćenu donaciju. 
Gosp. Kovačić smatra da se u ovom trenutku i obzirom na financijsku situaciju ne smije odobriti otpis 
duga. Kada se situacija posloži onda se može razgovarati o tome. 
Prijedlog je usvojen većinom glasova. 
 
Gosp. Valuh obavijestio je prisutne o sastavu novoizabranog Odbora za preponsko jahanje: 
Ante Šimleša, predsjednik 
članovi: Andrija Hrgović, Eduard Petrović, Tomislav Kavur, Zoran Munduković, Petar Benčić i Josip 
Jadrijević. 
 
Gosp. Valuh korigirao je Cjenik HKS-a izrazivši cijene u eurima. 
Nakon kraće rasprave iz Cjenika su brisane stavke koje se odnose na naplatu od strane organizatora i 
stavka prijava za inozemne turnire. 
Prijedlog je jednoglasno usvojen. 
 
 
Sjednica je završila u 19.30 sati. 
 
 


